

Oakville, ON, February 3rd, 2026

River Associates Investments, L.P. (“River Associates”), a longstanding lower-middle-market private equity firm based in Chattanooga, TN, is pleased to announce that its Canada-based portfolio company, [Hoskin Group](#) (“Hoskin”), has completed the acquisition of **Westech Industrial** (“Westech”). The transaction closed on **January 30, 2026**.

Based in Calgary, [Westech](#) is a national leader in industrial instrumentation and integrated process solutions, serving Canadian industry for more than 60 years. The company provides a comprehensive portfolio of analytical instruments, flame and gas detection systems, and custom-engineered technologies. With five locations across Canada, Westech supports critical sectors—including Oil & Gas, Petrochemical, Food & Beverage, Pharmaceutical, and Municipal markets—through its deep application expertise, exclusive vendor partnerships, and high-touch technical service model. Recognized for its customer-centric culture and strong reputation coast-to-coast, Westech consistently delivers innovative and reliable solutions that enhance safety, performance, and operational efficiency for industrial operators.

“We are pleased to welcome the Westech team to the growing Hoskin family,” said **Justin Warren, Chief Executive Officer of the Hoskin Group**. “The Westech business is highly complementary to our Avensys and CTH operations, and—alongside our recent acquisition of Davis Controls—creates a unified Industrial and Process Instrumentation platform with national capabilities and substantial cross-selling opportunities.”

“Westech has been a trusted name in Canadian industry for more than 60 years, built on stability, integrity, and strong technical expertise,” added **Jeff Scott, President of Westech**. “Our success stems from the lasting relationships we’ve built with customers across generations. I’m excited for the next chapter as part of the Hoskin Group, where we’ll be able to accelerate Westech’s growth and expand the impact we can make together.”

River Associates and the Hoskin management team will continue to seek additional complementary strategic acquisitions for Hoskin. For more information or to suggest potential add-on ideas, please reach out to [Mark Jones](#).

About Hoskin:

The Hoskin Group is a national leader in scientific, industrial and process test & measurement solutions operating a diversified portfolio of specialized businesses that deliver instrumentation, integrated systems, and technical services across Canada. The Group leverages deep application expertise, long-standing global vendor partnerships, and a scalable service and rental infrastructure to support growth across multiple end-markets. The Company’s strong market position, recurring service capabilities, and multi-brand platform provide a foundation for continued expansion and long-term value creation. For more information, visit www.hoskin.ca.

About River Associates: River Associates is a private equity firm based in Chattanooga, TN, which has focused exclusively on investing in the lower middle market for 35 years. Target businesses can be privately held, private equity-backed, or divestitures from larger companies. River Associates is opportunistic as to industry and has invested in numerous niche manufacturers, high margin distributors, industrial service providers and business service companies. River targets U.S. & Canadian companies typically with EBITDA in the \$3-12 million range. Since its founding in 1989, River Associates has completed 120 transactions. River is currently investing its eighth investment fund, which has \$345 million of committed capital. For more information, visit www.riverassociates.com.

Oakville, ON, Le 3 février 2026

River Associates Investments, L.P. (« River Associates »), une société de capital-investissement de marché inférieur intermédiaire de longue date basée à Chattanooga, TN, est heureuse d'annoncer que sa société de portefeuille basée au Canada, [Hoskin Group](#) (« Hoskin »), a finalisé l'acquisition de **Westech Industrial** (« Westech »). La transaction a été conclue le 30 janvier 2026.

Basée à Calgary, [Westech](#) est un leader national en instrumentation industrielle et en solutions de processus intégrées, au service de l'industrie canadienne depuis plus de 60 ans. L'entreprise offre un portefeuille complet d'instruments analytiques, de systèmes de détection de flammes et de gaz, ainsi que de technologies conçues sur mesure. Avec cinq sites à travers le Canada, Westech soutient des secteurs essentiels — notamment le pétrole et le gaz, la pétrochimie, l'alimentation et les boissons, la pharmacie et les marchés municipaux — grâce à sa profonde expertise applicative, à ses partenariats exclusifs avec des fournisseurs et à son modèle de service technique personnalisé. Reconnu pour sa culture centrée sur le client et sa solide réputation d'un océan à l'autre, Westech fournit constamment des solutions novatrices et fiables qui améliorent la sécurité, la performance et l'efficacité opérationnelle des opérateurs industriels.

« Nous sommes heureux d'accueillir l'équipe de Westech dans la grande famille Hoskin », a déclaré **Justin Warren, directeur général du Groupe Hoskin**. « L'activité de Westech est hautement complémentaire à nos opérations Avensys et CTH et, en parallèle de notre récente acquisition de Davis Controls, crée une plateforme unifiée d'instrumentation industrielle et de procédés avec des capacités nationales et d'importantes opportunités de ventes croisées. »

« Westech est un nom de confiance dans l'industrie canadienne depuis plus de 60 ans, fondé sur la stabilité, l'intégrité et une solide expertise technique », a ajouté **Jeff Scott, président de Westech**. « Notre succès découle des relations durables que nous avons établies avec nos clients au fil des générations. Je suis enthousiaste à l'idée de ce prochain chapitre au sein du Groupe Hoskin, où nous pourrions accélérer la croissance de Westech et étendre l'impact que nous pouvons avoir ensemble. »

River Associates et l'équipe de direction de Hoskin continueront de rechercher des acquisitions stratégiques complémentaires pour Hoskin. Pour plus d'informations ou pour proposer des idées d'acquisitions potentielles, veuillez contacter [Mark Jones](#).

À propos de Hoskin :

Le Groupe Hoskin est un leader national dans les solutions scientifique, industrielle et de test & mesure de processus, exploitant un portefeuille diversifié d'entreprises spécialisées qui offrent des instruments, des systèmes intégrés et des services techniques à travers le Canada. Le Groupe met à profit une expertise approfondie en matière d'applications, des partenariats mondiaux établis avec des fournisseurs et une infrastructure de services et de location évolutive pour soutenir la croissance dans plusieurs marchés finaux. La solide position de l'entreprise sur le marché, ses capacités de service récurrentes et sa plateforme multi-marque constituent une base pour une expansion continue et la création de valeur à long terme. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.hoskin.ca.

À propos de River Associates :

River Associates est une société de capital-investissement basée à Chattanooga, TN, qui se consacre exclusivement à l'investissement sur le marché intermédiaire inférieur depuis 35 ans. Les entreprises ciblées peuvent être privées, soutenues par du capital-investissement ou issues de cessions de grandes entreprises. River Associates est opportuniste quant aux secteurs d'activité et a investi dans de nombreux fabricants de niche, distributeurs à forte marge, prestataires de services industriels et entreprises de services aux affaires. River cible des entreprises américaines et canadiennes ayant généralement un EBITDA compris entre 3 et 12 millions de dollars. Depuis sa création en 1989, River Associates a réalisé 120 transactions. River investit actuellement son huitième fonds d'investissement, qui dispose de 345 millions de dollars de capital engagé. Pour plus d'informations, visitez www.riverassociates.com.